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I debatten vedrørende adopterede hører jeg ofte, at adopterede bliver 
betegnet ”adoptivbørn” – ikke mindst ved samråd i Folketinget.  
Jeg vil gerne gøre opmærksom på, at de store generationer af 
adopterede er voksne, og de fleste adopterede bryder sig ikke om at 
blive betegnet som ”adoptivbarn/børn” – det virker umyndiggørende. 
 
Derudover vil det også være passende, at betegnelsen ”adoptanter” 
ikke bruges om førnævnte ”adopterede”, da adoptanter er de, der har 
adopteret børn. 
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